
Сведения об авторах

АГАФОНОВА Виктория Дмитриевна. Кандидат филологических наук, старший преподаватель кафедры истории и теории литературы ПСТГУ. Область научных интересов: Серебряный век русской культуры, буниноведение, отражение русской революции 1917 г. в литературе, синтез в искусстве.

E-mail: v-v307@yandex.ru

АРИСТОВА (ТИННИКОВА) Анастасия Станиславовна. Аспирантка ИМЛИ РАН. Сфера научных интересов: мифопоэтика, вечные сюжеты и образы в литературе и культуре русского модернизма, история и поэтика русской литературы Серебряного века.

E-mail: atinnikova@bk.ru

ВЕЛИЧКО Елена Александровна. Студентка Северо-Кавказского федерального университета. Сфера научных интересов: цветообозначения, поэзия Серебряного века, язык О. Э. Мандельштама.

E-mail: orechovaya@mail.ru

ВЕРОНИН Тимофей Леонович. Кандидат филологических наук, доцент кафедры истории и теории литературы ПСТГУ. Сфера научных интересов: история и художественные особенности русской духовной литературы XVIII–XX вв.

E-mail: timofey.l.v@gmail.com

ВИНОГРАДОВ Александр Сергеевич. Аспирант кафедры теории литературы и русской литературы XX в. филологического факультета Ивановского государственного университета. Сфера научных интересов: русская литература XX в., творчество Б. Пастернака.

E-mail: valex-28@rambler.ru

ГАЛАЙ Карина Назировна. Кандидат филологических наук, преподаватель РГГУ. Сфера научных интересов: компаративистика, русская литература XX в., французская литература XX в.

E-mail: galay_karina@mail.ru

ГОРОВИЦ Брайан. Профессор кафедры Туланского университета в Новом Орлеане. Автор книг «М. О. Гершензон — Пушкинист» (1997), «Еврейская интеллигенция в Российской империи» (2017) и многих других. Имеет международные награды и стипендии. Сфера научных интересов: М. О. Гершензон, еврейская интеллигенция.

E-mail: horowitz@tulane.edu

СИЧИНАВА Виктория Викторовна. Ассистент кафедры русского языка Северо-Кавказского федерального университета. Сфера научных интересов: «словесная декорация», драматургический текст, драма Серебряного века, язык Н. С. Гумилёва.

E-mail: orechovaya@mail.ru





Information about Autors

AGAFONOVA Victoria Dmitrievna. Ph. D. in Philology, Senior Lecturer of the Department of History and Theory of Literature at St. Tikhon's Orthodox University. Sphere of scientific interest: the Silver Age of Russian culture, Bunin studies, reflection of the Russian revolution of 1917 in literature, synthesis in art.

E-mail: v-v307@yandex.ru

ARISTOVA (TINNIKOVA) Anastasia Stanislavovna. Postgraduate at the Institute of World Literature of the Russian Academy of Sciences. Sphere of scientific interest: mythopoetics, eternal subjects and images in the literature and culture of Russian modernism, Silver Age Russian literature history and poetics.

E-mail: atinnikova@bk.ru

GALAY Karina Nazirovna. Ph.D. in Philology, Teaching Professor at RSUH. Sphere of scientific interest: comparativistics, Russian literature of the 20th century, French literature of the 20th century.

E-mail: galay_karina@mail.ru

HOROWITZ Brian. The Sizeler Family Chair Professor at Tulane University in New Orleans. The author of such books as «М. О. Гершензон — Пушкинист» (1997), «Еврейская интеллигенция в Российской империи» (2017), and many others. He has won many international awards and fellowships.

E-mail: horowitz@tulane.edu

SICHINAVA Viktoria Viktorovna. Assistant at the Russian Language Department at the North-Caucasus Federal University. Sphere of scientific interest: “verbal decoration”, dramaturgical text, Silver Age drama, the language of N. S. Gumilev

E-mail: orechovaya@mail.ru

VELICHKO Elena Aleksandrovna. Student at the North-Caucasus Federal University. Sphere of scientific interest: color terms, Silver Age poetry, language of O. E. Mandelstam.

E-mail: orechovaya@mail.ru

VERONIN Timofei Leonovich. Ph.D. in Philology, Associate Professor of History and Theory of Literature at St. Tikhon's Orthodox University. Sphere of scientific interest: history and artistic features of the Russian spiritual literature in the 18th–20th centuries.

E-mail: timofey.l.v@gmail.com

VINOGRADOV Aleksandr Sergeevich. Postgraduate at the Theory of Literature and 20th Century Russian Literature Department of the Faculty of Philology, Ivanovo State University. Sphere of scientific interest: Russian literature of the 20th century, work of Boris Pasternak.

E-mail: valex-28@rambler.ru

